
  
 
  
  
 
 
       

              CPBW  
                             Verslag van 14SEP. 2023. 
Kledij-issues:  
Door de aanhoudende issues met Nedlin zal het contract niet verlengd worden, onmiddellijke 
stopzetting is niet mogelijk. Het contract loopt eind 2024 af en dan zal er overgeschakeld worden 
naar CWS, kledij van de cleanroom komt nu al van CWS. Pasmodellen zijn geleverd en pasdagen 
zijn lopende. CBRE zal overleg plegen met Joeri Umans om de juiste kledij te selecteren.  
Steriele: 
-WN.afv. vraagt of het mogelijk is om extra douches te plaatsen, nu moet men aanschuiven om te 
douchen. Van de 6 bestaande douches kunnen er maar 3 gebruikt worden om te douchen, de 
overige 3 douchecabines worden gebruikt als stockageruimte.  
-De lockers in de kleedkamers hebben last van roest, deze worden gereinigd met Sporklenz en het 
materiaal is er niet tegen bestand. Er wordt bekeken om de lockers te veranderen maar er is nog 
geen feedback verkregen door de moeilijke periode in steriele. 
Patrick Denissen gaat dit bekijken met Stijn Vissers. 
Fietsenstalling:  
Eind augustus/ begin september zal de werkgroep samenkomen om alle punten ter verbetering 
verder te bespreken en inplannen zoals bv. extra laadpunten, plaats voor natte kledij door regenweer 
enz. sommige punten zijn al in uitvoering. 
Luchtkwaliteit Stheno: 
Uit het onderzoek is gebleken dat de luchtkwaliteit niet goed is, de HVAC zou niet voldoen verse 
lucht zuiveren als alle medewerkers aanwezig zijn. WG.afv. stelt voor om in de tussenperiode de 
ramen open te zetten voor meer circulatie. WG.afv. meldt ook dat zij contact hebben opgenomen met 
de eigenaar van het gebouw en dat de HVAC aangepast zal worden naar een zwaarder type. 
Parking overzijde:  
-WN.afv. na de herstelling van het asfalt blijft bij regen veel water staan tegenover de ingang van het 
poortje. WG.afv. meldt dat de aannemer de afwatering van het asfalt komt herstellen.  
-Er is opgemerkt dat er een snelheidsdrempel aan het loskomen is, Alibo gaat dit zo snel als mogelijk 
herstellen. 
Varia: 
- Werkgroep gezonde voeding zal in september terug opstarten. 
- Toegang via de receiving is geen standaard toegang, er is geen toegangscontrole, er zal worden         
 nagekeken hoe vaak deze toegang gebruikt wordt, opvolging zal in september gebeuren. 
- Picknicktafels zijn geplaatst aan de noordzijde. WN. afv. vraagt om ook picknicktafels te kunnen 
krijgen aan de zuidzijde. WG. afv. bekijkt of dit hier ook mogelijk is. 
- De sokken in de steriele wijken af van de testmodellen, CBRE gaat dit bekijken met de wasserij. 
- Er is opgemerkt dat aan inkom Noord de paal om te batchen scheef en los staat. 
- De temperatuur en luchtvochtigheid in lokaal 113 (spuitenlijn) en lokaal 49 (B&S ampullenlijn) is te 
hoog. WG. afv. meldt dat er problemen waren met het ijswater en de techniekers zijn ermee bezig. 
- Medewerkers steriele afdeling vragen een PBM voor als zij het omkleedsas dienen te betreden na 
Sporklenz reiniging. Stijn Vissers gaat dit bekijken. 
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